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Szanowny Panie Prezydencie.
Trafiła do nas, radnych petycja ws. wzrostu cen ciepła systemowego
w Gorzowie Wielkopolskim, w której zwrócono się do Prezydenta Miasta,
Radnych Miejskich i Radnych Wojewódzkich o podjęcie pilnych mediacji
z monopolistą mających na celu uczciwe naliczanie opłat za rzeczywiście
dostarczone usługi, a nie przerzucanie na Gorzowian kosztów
nieekonomicznego zarządzania.

W kwietniu br. pojawiła się informacja, że na podstawie „ustawy
o szczególnych rozwiązaniach w zakresie niektórych źródeł ciepła…” gorzowski
dostawca ciepła PGE Elektrociepłownia „zmuszony” jest do kolejnej podwyżki
cen ciepła i podgrzewania wody. Pomimo spadku cen surowców PGE nie
obniża cen ciepła, co powoduje, że Gorzowianie podłączeni do sieci
ciepłowniczej płacą za usługi o wiele więcej niż zamieszkujący np. w domach
jednorodzinnych z własnym ogrzewaniem. Elektrociepłownia w Gorzowie jest
operatorem państwowym, na którym ciąży „obowiązek odpowiedzialności
społecznej”, w związku z tym mieszkańcy Gorzowa domagają się obniżenia
rachunków za ciepło systemowe w Gorzowie, a nie ich utrzymywania ich na
absurdalnie wysokim poziomie.

Zgadzając się z postulatami przedstawionymi w petycji, zwracamy się do
Pana, o podjęcie rozmów z przedsiębiorstwem, z którym miasto jest w stałej
współpracy m.in. przy realizacji wspólnych inwestycji w celu realizacji
postulatów mieszkańców: obniżenia cen ciepła systemowego zgodnie ze
spadkiem cen surowców. W razie potrzeby jesteśmy do dyspozycji.
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